

免責聲明

- 1、澳門香港機場直達網站 <https://www.macauhkairportbus.com> (下稱"本網站")是澳門香港機場直達(下稱"本公司")提供旅遊相關產品的平台。任何流覽本網站人士，即表明已閱讀、理解並接納本聲明之內容並同意受其約束。對於任何因使用、流覽或無法使用本網站而產生的直接、間接、附帶或懲罰性的損害或有關利潤損失或收益損害的賠償，本公司概不負責。
- 2、在法律允許之範圍內，本公司不對其它公司所提供之產品作出任何保證。本公司將盡一切合理努力對產品及資料如實記載。本網站所載資料及價格僅供參考之用。如就本網站所載資料之任何錯誤或遺漏而引起任何直接或間接之損失或虧損，本公司概不承擔任何責任，亦不會作出任何賠償。本網站所載之產品及資料乃基於其「顯示時之狀況」而提供，本公司有權在任何時候對本網站內之訊息或資料內容進行更改而毋須另行通知。
- 3、對因使用或流覽本網站所產生之任何損害、故障、誤差、遺漏、中斷、刪除、缺損、操作或傳輸延誤、電腦病毒、電訊線路故障、傳輸資訊被竊取、軟體或硬體問題（包括但不限於資料損失或相容性問題）、盜竊、網頁被毀壞或更改、或任何違反合約、侵權行為、疏忽或任何由於使用或流覽本網站或於本網站上載、下載或載錄任何資料、文字、圖像或其它材料或資料而直接或間接產生的任何其它問題，本公司概不負責。
- 4、使用者如對網站所提供的內容有任何疑問或建議，歡迎將您的意見或建議發送至 cs@macauhkairportbus.com。

Disclaimer

1. The website <https://www.macauhkairportbus.com> (hereinafter referred to as "this website") is a platform provided by Macau Hong Kong Airport Direct (hereinafter referred to as "the Company") for tourism-related products. Any person who browses this website is deemed to have read, understood and accepted the contents of this statement and agreed to be bound by it. The Company shall not be liable for any direct, indirect, incidental or punitive damages, or damages for loss of profits or benefits arising from the use, browsing or inability to use this website.
2. To the extent permitted by law, the Company does not make any warranties regarding the products provided by other companies. The Company will make all reasonable efforts to record products and information truthfully. The information and prices set out on this website are for reference only. The Company shall not assume any liability or make any compensation for any direct or indirect losses or damages caused by any errors or omissions in the information set out on this website. The products and information set out on this website are provided based on their "conditions at the time of display". The Company reserves the right to change the information or data content on this website at any time without prior notice.
3. The Company shall not be liable for any damages, malfunctions, errors, omissions, interruptions, deletions, defects, operational or transmission delays, computer viruses, telecommunications line failures, interception of transmitted information, software or hardware problems (including but not limited to data loss or compatibility issues), theft, damage or alteration of web pages, or any breach of contract, infringement, negligence, or any other problems directly or indirectly arising from the use or browsing of this website, or the uploading, downloading or recording of any data, text, images or other materials or information on this website.
4. If users have any questions or suggestions regarding the content provided on the website, they are welcome to send their opinions or suggestions to cs@macauhkairportbus.com.

The Chinese version shall prevail in case of any discrepancy or inconsistency between the Chinese version and its English translation.

